

February 6, 2017

To all Lodges:

Dear Sisters and Brothers

I am pleased to announce the following results of the recent Local 100 elections.

**Local 100 president**

Terry McKimm	64	%
Jacques Ouimet	36	%

Terry McKimm: 471 ballots

Jacques Ouimet 262 ballots

Spoiled: 16

I want to thank both Jacques and Terry for running clean campaigns, and for stepping up to the plate regarding this important position. I have worked closely with Terry and Jacques over the years and know they are both outstanding Union activist and always put the members first.

I congratulate, brother McKimm for winning the election. He will assume the office of Unifor, President Local 100, on July 1<sup>st</sup>, 2017.

I also want to thank the Election Committee comprising of Les Lilley, Paul Vanwart, and Bill Marshall for all their hard work during this election.

In Solidarity

*Ken Hiatt*

Ken Hiatt

President Local 100

Unifor

Cc: L.Lilley, P.Vanwart, B.Marshall

Le 6 février, 2017

Chers confrères et consœurs

Je suis heureux d'annoncer les résultats d'élections de locale 100.

**Président Local 100**

Terry Mckimm	64	%
Jacques Ouimet	36	%

Terry McKimm : 471 bulletins de vote  
Jacques Ouimet : 262 bulletins de vote  
Gâte : 16

Je veux remercier Jacques et Terry pour avoir organisé des campagnes claires et pour vouloir prendre la position importante de président. J'ai travaillé avec Terry et Jacques au cours des années et je sais qu'ils sont exceptionnel et qu'ils toujours mise the membres premier.

Je félicite frère McKimm pour gagner les élections. Il assumera le poste de président de la section locale 100 le 1<sup>er</sup> juillet, 2017.

Je veux aussi remercier la committe d'élections, Les Lilley, Paul Vanwart and Bill Marshall pour tout leur travail acharné pendant la campagne électorale.

En solidarité

*Ken Hiatt*

Ken Hiatt

Président Locale 100